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Protokoll fört vid Österlens Vattenråd styrelsemöte 2024-03-15. 
I Tomelilla kommun och digitalt via Teams kl. 09.00-12.00 
 
Närvarande: Pia Dahlin ordförande, Kristianstad kommun (ordinarie). Kenneth Strömbeck Vice 
ordförande och kassör, Tomelilla kommun (ordinarie. Jeanette Qamar sekreterare, 
Simrishamns kommun (ordinarie). Anders Larsson, Hörby kommun (Ordinarie). Lotta 
Hedström, Tomelilla kommun (ersättare), Martin Hallingström Skoglund, Kristianstad 
kommun (ersättare). Sven Sassersson, Tommarpsåns fiskevårdsområde (ersättare). Stefan 
borg, Hörby kommun (ersättare), Peter Bentzer (ersättare), Tomas Pålsson, Högestad & 
Christinehof (ersättare. 
 
Närvarande adjungerade tjänstepersoner: Eelke Emilia åtgärdssamordnare vattenråden, 
Jonas Dahl, åtgärdssamordnare i Simrishamns kommun, Anna-Karin Åkesson, Kristianstads 
kommun, Mona Eliasson, Kristianstads kommun. Mikael Ulvholt, Hörby kommun, Emma 
Persson, Länsstyrelsen.  
Medverkande: Marie Petersson (SGS)  
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande förklarade mötet öppnat.  
 

2. Val av justerare 
Peter Bentzer valdes till justerare.  
 

3. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes men korrigering av punkt 9 och 10 som ändrades till 
informationsärende.  
 

4. Föregående mötesprotokoll 2024-01-12 
Protokollet lades till handlingarna. 
 

5. Uppdatering av kontaktlista.  
Styrelsemedlemmarna uppdaterar kontaktlistan i pausen. 
 

6. Beslutsärende - förslag på verksamhetsberättelse för 2023.  
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Verksamhetsberättelsen godkändes med vissa tillägg av Anna-Karin Åkesson, skickat 
till sekreterare via mejl samt av Peter Bentzer gällande förtydligande om remissvar.  
 

7. Beslutsärende - förslag på arbetsplan för 2024 och 2025. Se bilaga. 
Arbetsplanen godkändes med vissa korrigeringar enligt Lotta Hedströms 
kommentarer, skickat till sekreteraren vi mejl samt Anna-Karin Åkessons kommentarer 
skickat via mejl.  
Förtydliga i arbetsplanen, förtroendevalda bör också rapporter om arbetet inom 
vattenråden till politiken. Det är upp till var kommun att samordna sina egna 
rapportrutiner. Viktiga handlingar ska hädanefter skickas från vattenrådet direkt till 
kommunernas registratorer samt till tjänstemän för kännedom.  
 

8. SGS Analytics informerar.  
Marie Petersson från SGS analytics berättar om provresultaten och årsrapporten 
2023.  
 

9. Information – medlemsavgift 
Styrelsen ger i uppdrag till sekreterare att revidera förslaget om medlemsavgift.  
Ärendet återremitteras med följande korrigering. Beräkningsmodell enligt nuvarande 
modell bibehålls men procentsatserna korrigeras.  
 

10. Information– arbetsgång vid genomförande av åtgärder enligt bifogat förslag. 
Eelke Emilia med hjälp av sekreterare lämnar ett slutligt förslag till styrelsen inför 
nästa möte.  

 
11. Uppföljning - ekonomisk redovisning för 2023.  

Redovisningen är inte slutförd och underlaget till revisorerna har inte kunnat skickas 
ut.  
 

12. Uppföljning - förslag på budget för 2024.  
Redovisningen är inte slutförd och förslag på budget inväntar 2023 redovisning. 
Ordförande kallar till ett extra styrelsemöte innan årsstämman för att godkänna det 
ekonomiska underlaget och underlaget för medlemsavgifterna inför årsstämman.  
 

13. Information - samarbetsavtal  
Tomelilla har godkänt samarbetsavtalet och dokumentet är redo att skickas ut för 
underskrift.  
 

14. Information – provtagningspunkt 
Till och med 2024 kommer SGS analyserna pH och Ca till de tre provpunkter som 
metaller analyseras på. Mg och SO4 läggs till för samtliga provpunkter.  
 

15. Information - valberedning  
Valberedningen informerar om det pågående arbetet.  
 

16. Information - dom om strandskydd vid anläggande av våtmarker.  
Styrelsen informeras om dom gällande strandskydd.  
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17. Återrapportering från åtgärdssamordnarna. 

Jonas Dahl berättar om pågående och kommande projekt.  
 
Eelke Emilia 
• Det blev inget fortsatt samarbete med WWF. 
• Borgeby fältdagar 26-27 juni 2024 blir av tillsammans med följande vattenråd: Saxån-

Braån, Kävlingeån, Höje Å, NKT samt ÖVR. ¼ av kostnaden delas mellan NKT och ÖVR 
och blir således 2375 sek ex moms samt kostnaden av loggad väst och banderoll. 

• Godkänd LOVA ansökan angående förlängning av Vattenvård i sydost etapp 1. Nytt 
slutdatum är numera 31 oktober 2026. Vi ändrade även antalet ha anlagd våtmark 
från 15 till 8 ha. 

• Nu har alla medlemskommuner godkänt det nya samarbetsavtalet vilket innebär att 
det nya avtalet kommer att kunna skickas ut för signering inom det närmsta. Jeanette 
Qamar ansvarar för utskick.  

• Eelke Emilia har genomfört 3 markägarträffar med konsult inom NKT sen det senaste 
styrelsemötet. Nu har konsulten fått i uppdrag att ta fram en första utredning där man 
bedömer om marken är lämplig att genomföra åtgärder på och hur kostnadseffektiv 
en sådan åtgärd kan vara.  

• Nya informationsblad har designats som kommer skickas ut till markägarna av de 
prioriterade våtmarksområdena som Naturcentrum tagit fram tillsammans med en 
kartbild över vilket område det gäller. Detta kommer i sin tur förhoppningsvis leda till 
att fler markägare söker kontakt med vattenrådet. 

• Hanöbuktsveckan 5 maj sker i samarbete med sportfiskarna vid Hallamölla vattenfall. 
Programblad kommer delas ut för att få fler folk att komma dit. Har även ändrat 
texten i programbladet från förra året så att den lämpar sig även till barnfamiljer. 
 

18. Övrigt 
Det fanns inget övrigt. 

 
19. Godkännande att mötesdeltagarnas namn skrivs ut i protokollet och läggs ut på 

hemsidan 
      Godkänns av styrelsens medlemmar.  

 

Vid protokollet: 

Jeanette Qamar  

 

Justeras:    Justeras: 

Pia Dahlin     Peter Bentzer 

                      


